
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 7. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1015
Ministeren bedes oplyse, hvorvidt straffesagskædens gennemsnitlige gen-
nemløbstid i voldssager også i 2014 forventes at overskride den maksimale
sagsbehandlingstid, som regeringen selv har været med til at fastsætte.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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